
 

 

 

 

Tarnów, 29 października 2024 r. 

KRM.0003.134.2024 

 

 

Prezydent Miasta Tarnowa 

 

Uprzejmie informuję, że na IX sesji Rady Miejskiej 24 października 2024 r. w punkcie „Zapytania  
i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radna Ewa Jasiak złożyła następujące wnioski 
i zapytania: 
1. W nawiązaniu do wyjazdowego posiedzenia Komisji Zdrowia Rady Miejskiej w Tarnowie, które 

miało miejsce w DPS przy ulicy Czarna Droga komisja zaobserwowała tam duże trudności  
w bieżącym funkcjonowaniu pensjonariuszy. Modernizacji należy poddać głównie pokoje, łazienki, 
część budynku, alejki spacerowe w ogrodzie. 

2. Radna chciała wiedzieć, kto i w jakiej wysokości ponosi koszty inwestycji i konserwacji pachołków 
drogowych elastycznych typu T-flex znajdujących się na Alei Jana Pawła. Po co ta inwestycja skoro 
już zlikwidowano część oznakowania, a pozostałe stale są uszkadzane przez poruszające się tam 
samochody? 

3. Firma kurierska DPD zainwestowała w kolejne miejsce magazynowania w Lisiej Górze. Radna 
chciała wiedzieć, czemu miasto nie zadbało, aby ta inwestycja powstała w Tarnowie. Firma ta 
notuje ogromne przychody, co wiązałoby się z wpływami z podatków do kasy miasta.  


